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SLOVO MÍSTOSTAROSTKY 

V ážení a milí čtenáři Zámršťáku, rok 2023 máme za sebou a úspěšně jsme vkro 
čili do roku 2024. Tímto bych chtěla poděkovat těm, kteří se jakkoliv podíleli na 
akcích, kterých bylo opravdu hodně, hasičům, myslivcům, ženám v akci, kul 
turní komisi, paní knihovnici, redakci Zámršťáku a také fotografům, kteří 
všechny tyto akce dokumentují. 

Všem, kteří se starají a udržují naši vesničku stále hezkou, a to v létě i zimě. 
V loňském roce, jsme žádali o dotace na vypracování územního plánu obce Zámrsky. Výběrové řízení vyhrála firma INTE 
GRAPLAN v.o.s, které bylo vypracování územního plánu zadáno. 
Do kulturního domu jsme nově pořídili závěsy na okna a nad okna kvůli odhlučnění. Také čekáme na vhodný dotační titul, 
abychom mohli pořídit nové stoly a židle. 
Určitě jste si všimli nových dopravních značek. Doufáme, že přispějí k větší bezpečnosti na našich silnicích. 
V letošním roce dochází k navýšení poplatků za svoz a uložení odpadu. U dospělého na 700 korun za rok u dítěte do 15 let 
na 500 korun. Vodné stočné a poplatek za psa zůstává stejný. Uvnitř zpravodaje najdete detailní rozpis a také aktualizova 
nou tabulku množství odpadu a částky za svoz a uložení obce Zámrsky. 
Přeji vám klidné nadcházející dny a měsíce plné zdraví a rodinné a pracovní pohody. 

Alžběta 
Šimáčková 
m ístostarostka 
obce Zámrsky 

Alžběta Šimáčková, místostarostka 
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M ilífarníci, 

občané 
Zámrsk, 
máme za 
sebou vá- 

noční dobu a vstoupili 
jsme do nového roku. 
Děkuji každému z vás, 
kdo přiložil ruku k dílu 
praktickou pomocí 
v kapli, přípravou výzdo 
by a bohoslužeb. Uply 
nulé Vánoce pro mne 
osobně byly jedny z nej 
klidnějších svátků, které 
jsem jako kněz prožil, 
doufám že i ostatní na ně 
máte hezké vzpomínky. 
Děkuji také všem, kdo se 
zapojili do Tříkrálové 
sbírky, ať už jako koled 
níci, nebo jako ti, kdo při 
spěli. 

K přelomu roku patří 
také statistiky. Ty byly 
v loňském roce překva 
pivě vyrovnané. V naší 
farnosti jsme pokřtili 24 
dětí (12 kluků a 12 dívek), 
u biřmování bylo 24 lidí, 
u prvního svatého přijí 
mání 23 dětí (přípravu 
však začalo 24) a rozlou 
čili jsme se s 24 zemřelý 
mi. Naše farnost však 

nežije pouze bohosluž 
bami, ale také velkým 
počtem akcí, společen 
stvími a dalšími aktivita 
mi, za které jsem vděčný. 

V tomto roce vyhlíží- 

me s naději dokončení 
náročné rekonstrukce Li 
dového domu v Kelči. 
Pokud se vše podaří, 
mělo by být hotovo bě 
hem jara tohoto roku. 

Přes zimu probíhá v ne 
dělní večery Náboženství 
pro dospělé, což jsou 
přednášky na zajímavá 
témata víry. V letošním 
roce zvu na tyto před 
nášky různé hosty. Pla 
kátek s rozpisem termí 
nů, témat a hostů je 
v kapli a na webu. 

Stejně jako v loňském 
roce i letos plánujeme 
pokračovat s projektem 
Otevřená farnost, kdy 
zveme širokou veřejnost 
na místa, kterými farnost 
žije a které mohou být 
zajímavá. V tomto roce 
plánujeme udělat pro 
hlídku opraveného Lido 
vého domu v Kelči, pro 
cházku do farních lesů, 
udělat posezení s grilo 
váním na farní zahradě a 
také setkání nad otevře 
nou pokladnou, kde shr 
nu ekonomickou situaci 
farnosti a výhled do bu 
doucna. Již nyní všechny 
srdečně zvu. 

Přeji každému z vás 
krásné prožití zimních i 
jarních měsíců. 
P. Jan Berka, 
administrátor farnosti 

PODĚKOVÁNÍ 

M ilí sousedé a spoluobčané. 
Dovolte mi, abych Vám i le 
tos co nejsrdečněji poděko- 

vala, za vaše krásné výpěstky, které 
jste mi darovali ke zdobení naší kaple. 
Moc si Vašich darů vážím a vím kolik 
je za nimi Vašeho času, práce a ener 
gie. O to krásnější výzdoba z nich také 
potom vzniká. Znovu opakuji, že to 
není samozřejmost mít možnost ko 
hokoliv z Vás požádat o květiny ze za 
hrádky a už vůbec není samozřej 
most, že mi je sami nosíte. Opravdu 
Vám velmi děkuji a přeji všem hodně 
zdraví, elánu, sil a tak trošku zištně i 
mnoho krásných výpěstků. Děkuji ta 
ké obci Zámrsky, za finanční pro 
středky k nákupu květin na významné 

svátky i to je veliká vzácnost v těchto 
časech. 

Možná si spousta z Vás řekne, že je 
to plýtvání a na co, ale přijdou chvíle, 
kdy i Vy naši kapli potřebujete, proto 
že slouží nám všem bez rozdílu, je na 
ší vizitkou. 

Chtěla bych, zde také v návaznosti 
na svou rádoby stížnost z vánoční 
mše, vyzdvihnout některé nedoceně 
né věci. Nebyla to stížnost, spíš pou 
kázání na to, že některé věci v naší 
obci by vůbec nebyly bez nezištné 
obětavosti lidí. Málo kdo ví, co se 
skrývá za prací kostelníka či služby 
varhaníka, že také někdo musí oprat a 
nachystat kostelní prádlo. Za tím vším 
se skrývají obětaví lidé, kteří tyto čin- 

nosti vykonávají na úkor svých rodin, 
svého volného času a slouží, tak nám 
všem. Na konec slýchávají často 
hloupé řeči od neznalých lidí, ale ná 
hrada za ně není nikde a nikdy. V kon 
zumní společnosti přece záleží jen na 
výsledcích. 

Proto všem těmto obětavým lidem 
děkuji a opravdu si vážím jejich služ 
by, je to sice málo, ale někdy to díky 
aspoň zahřeje u srdce. Děkuji také 
všem úklidovým skupinám, bez nich 
by to taky nešlo. Přeji všem hlavně 
hodně zdraví, štěstí, sil a elánu do vaší 
služby. A nezapomínejme: ,,Nikdy 
nejsme na nic sami, i když si to třeba 
myslíme." 

Zdeňka Hašová 



Usnesení 5/2023 ze zasedání zastupitelstva obce Zámrsky, konaného 
dne 24.11.2023 v 17:00 na obecním úřadu v Zámrskách 
Zastupitelstvo obce projednalo: 
1. Povodí Moravy-varianty suchého bočního poldru 
2. Žádosti o pronájem obecního bytu na adrese Zámrsky 41 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje: 
1. Zastupitelstvo po projednání schvaluje ověřovatele zápisu p. Ing. Vozáka Václava a pana Pavlíka Františka a 
zapisovatele paní Kamilu Pejchalovou a přidání bodu č. 12. Žádost lesního družstva o umístění firmy na adrese 
Zámrsky č. p. 23, bod-uč. 13. Žádost dvou žadatelů o pronájem obecního bytu na adrese Zámrsky 41, bodu č. 14. 
Smlouva se společností „NEVAJGLUJ ", bodu č. 15. Povodí Moravy-varianty suchého bočního poldru, bodu č. 
16. Žádost o poskytnutí finančního daru Strom života a bodu č. 17 Rozpočtové opatření č. 9 

(hlasování pro 4 hlasy) 
2. Rozpočet na rok 2024 (hlasování pro 4 hlasy) 
3. Odměny za veřejně prospěšné práce za rok 2023 (hlasování pro 4 hlasy) 
4. Schválení souhlasu zastupitelstva s uzavřením dohod o provedení práce se zastupiteli (hlasování pro 4 hlasy) 
5. Schválení pověření starosty provádět rozpočtové opatření na straně příjmů i výdajů neomezeně a to do 
31~12.2023 (hlasování pro 4 hlasy) 
6. Zadost o poskytnutí finančního daru Charita Hranice (hlasování pro 4 hlasy) 
7. Zádost o příspěvek na dopravu pečiva Paulia s.r.o. (hlasování pro 4 hlasy) 
8. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství od 1. 1. 2024 

(hlasování pro 4 hlasy) 
9. Odpuštění nájmu kulturního domu na poslední leč mysliveckého spolku Doubek na 9.12.2023 

_ (hlasování pro 4 hlasy) 
10. Zádost lesního družstva o umístění firmy na adrese Zámrsky č.p. 23 (hlasování pro 4 hlasy) 
11. Zádo st žadatele o pronájem obecního bytu na adrese Zámrsky 41 (hlasování pro 4 hlasy) 
12. Podepsání smlouvy se společnosti „NEVAJGLUJ" a pověřuje starostu podpisem smlouvy 

(hlasování pro 4 hlasy) 
(hlasování pro 4 hlasy) 
(hlasování pro 4 hlasy) 

13. Žádost o poskytnutí finančního daru Strom života 
14. Rozpočtové opatření č. 9 
Zastupitelstvo obce po projednání neschvaluje: 
1. Zádost o poskytnutí dotace záchranné stanice Bartošovice (hlasování pro 4 hlasy) 

Starosta obce: Arnošt Pala Místostarostka obce: Alžběta Šimáčková 

Statistika obce Zámrsky za rok 2023 BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM 

kategorie 
Dospělí muži 
Dospělí ženy 
Děti (15-18Iet) chlapci 
Děti (15-18Iet) dívky 
Děti ( do 15 let) chlapci 
Děti ( do 15 let) dívky 
Děti ( 6- 7 let) 
Děti ( do 3 let) 
Celkem obyvatel bez cizinců 
Cizinci 
Celkem obyvatel 
Průměrný věk obyvatel 
Zemřelo 
Narodily se 
Přistěhováno 
Odstěhovány 

počet 
92 
85 
4 
9 
16 
22 
6 
5 
228 
7 
235 
42, 11 
5 osob 
3 děti 
7 osob 
3 osoby 

V těchto nejbližších dnech oslaví významná životní 
jubilea tito naši spoluobčané: 

ÚNOR 2024 
Čestmír Segeťa 88 roků 

Lenka Hýbnerová 50 roků 
(H:t* 

BŘEZEN2024 
Antonín Orava 65 roků 
Miroslav Pajdla 75 roků 
JosefJakubec60roků 

*** DUBEN2024 
Pavla Schindlerová 

50 roků 
Vojtěch Haša 80 roků 
Václav Vozák 84 roků 

Všem Jubilantům gratulujeme a přejeme 
spoustu sil a zdraví do dalších let. 

I] 



Jaké budou poplatky v roce 2024 v Zámrskách? 
➔ Komunální 
odpad 

-odvoz komunálního 
odpadu -systém vyvá 
žení zůstává stejný, je 
nom cena za osoby tr 
vale žijící v obci Zámrsky 
se liší 

• Fyzická osoba s trva 
lým pobytem v obci Zá 
mrsky 
700 Kč 

• Dítě do 15 let včetně 
500 Kč 

➔ Poplatek za psa 
-zůstává stejný 

. • 1 pes 100 Kč 
• 2 pes a další 200 Kč 

➔ Poplatek 
za stočné 
- poplatek je stanoven 

z množství odebrané 
vody za minulý rok 
počty odebraných m3 za 
nemovitost obecnímu 
úřadu poskytuje Va K 
Vsetín. Poplatek za 
stočné je 1 O Kč za 1 m3 

odebrané vody. 

V případě neexistují 
cího připojení na vodo 
vodní řád, odběr vody je 

z vlastních zdrojů, dále v 
případě velmi nízkého 
odběru, je výpočet pro- 

váděn v souladu s vy 
hláškou č. 120/2011 Sb. 
příloha 12, kde směr 
ným číslem je 35 m3 na 
osobu. 

V případě rekreačních 
objektů bude vybírána 
pevná částka za jeden 
objekt 350 Kč. 

Splatnost všech po 
platků je do 30.9.2024. 

Občané mohou pro 
vést úhradu převodem 
na účet, popřípadě 
uhradit hotově na po 
kladně obecního úřadu 
v Zámrskách a to v 
úřední hodiny (středa 
10.00-11.30, 15.30- 
17.00) a to až budu mít z 
Va K Vsetín jmenný se 
znam o odběru vody za 
rok 2023. 

Dám Vám všem včas 
vědět. Dostanete lístek 
do schránky. 

Děkuji 

Kamila Pejchalová, 
účetní obce 
Zámrsky 

Obec Zámrsky I: 

Komunální odpad Plasty Papír Sklo- bílé Sklo-barevné Objemný odpad Nebezpečný odpad 

tuny/kč tuny/kč tuny/kč tuny/kč tuny/kč tuny/kč tuny/kč 1: 

: 
2017 54,31t/93. 732,-kč 4,63t/34.668,-kč 3,26t/16.154,-kč 1,80t/ - 1,0t/ - -· 2.423,-kč 

2018 56,0t/97.593,-kč 4,87t/33.983,-kč 3,9St/17.074,-kč 1,88t/ 1,16t/ - 8,84t/15.843,-kč 2.780,-kč 

:: 2019 57,fit/111.269,-kč 5,48t/36.916,-kč 3,71t/16.629,-kč l,81t/ - 1,12t/ - 10.27\/14.692,-kč 6.639,-kč 

2020 62,08!/133.004,-kč 5,21/56.993,-kč 4, 77!/27.882,-kč 2,0t /1.955,-kč 0,99!/1.173,-kč 6,90!/11.020,-kč 7.863,-kč 

2021 62,88t/143 .431,-kč 5,31!/62.724,-kč 4,23t/20. 722,-kč 2,03t/l.955,-kč 0,96t/1.173,-kč 5,98t/6.733,-kč 5.767,-kč 

2022 59,991 /155.131,-kč 4,42t/57 .255,-kč 3,97t/23.258,-kč 2,41!/2.348,-kč 1,14t/1.175,-kč 7,lGt/14.234,-kč 7.585,-kč 

2023 58,89t/152.031,-kč 5,06t/65.964,-kč 3,64\/25.966,-kč 2,38t/2.345,-kč 1,36t/1.164,-kč 12,62t/23.000,-kč 8.639,-kč 



Mikulášská družina posílila, čerti byli dva 
etos, jako 
každý jiný 
rok do naší 
vesničky 
zavítala 
mikulášská 

družina. Bohužel tím, 
že děti zlobí čím dál tím 
víc, se musela posílit o 
děsivější čerty. Naštěstí 
si ale nikoho z dětí ne 
vzali, protože všechny 
děti slíbily, že se po 
lepší a budou hodné. 
Měly by si ale dávat 
pozor, protože si rodiče 
vzali telefonní číslo na 
toho nejděsivějšího 
čerta. Snad rodiče ne 
budou muset číslo po 
užít a děti se do příštího 
roku polepší. 

Šití kabelek v Zámrskách bylo zábavné 
~ ití kabelek se 

S uskutečnilo 
25.11.2023. Bylo 
to velice náročné, 
ale i přes obavy 

některých tet se nikdo ne 
zranil. Sice se tam páru je 
hel zlomilo, ale naštěstí ni 
kdo o oko nepřišel. 

Některé holky a tety to 
začalo až tak moc bavit, že 
si doma ušily kabelky další. 
Kabelky byly různých moti 
vů a barev. Jedna měla ky 
tičky, druhá domečky a třetí 
zase Ha rryho Pottera a tak 
dále. Snad si to umíme 
všichni představit. 

Ale celkově musíme po 
chválit každého, kdo měl 
odvahu se šití kabelek zú 
častnit. Měli to krásné až 
překrásné. Určitě ji každý, 
kdo ji má doma, nosí až do 

užili. Určitě to tetu Irenku 
stálo moc sil a trápení a 
doufáme, že bude mít síly 
s námi udělá nějaké po 
dobné dílničky. 

Moc jí děkujeme za to, že 
tam s námi zůstala a došila 
s námi všechny kabelky. 

Anička Vozáková 
a Kristýnka Trlifajová 

postele. Takže vám radím, ušít. Bylo to 
rychle si sehnat od tety moc zábavné a 
Irenky návod a taky si jednu všichni si to moc 



iž V letošním roce 
se ve Tříkrálové 
sbírce v Zámrs 
kách vybralo 18 
180 korun. 

Pořádající Charita Hranice 
všem dárcům moc děkuje. 

VÝSLEDKY 2024 
Obec Skupinky Výtěžek 

Babice 1 6310 Kč 
Komárovice 2 10 145 Kč 
DolníTěšice 1 6610Kč 
Lhota u Kelče 1 5790 Kč 
HorníTěšice 3 13000Kč 
Skalička 3 25 967 Kč 
Kelč 19 97 176 Kč 
Zámrsky 1 18180Kč 
Kladeruby 5 24 748 Kč 
Němetice 2 12 660 Kč 

Velice děkujeme všem 
skupinkám a jejich vedou 
cím, kteří se letošní Tříkrá 
lové sbírky zúčastnili. 

Vítání občánků v Zámrskách 

P o delší pauze 
bylo na čase při 
vítat v naší obci 
malé občánky. A 
tak Vítání ob- 

čánků připadlo na neděli 12. 
listopadu 2023. A že se ob 
čánků po dlouhé době sešlo 
v celkovém počtu devíti dě 
tí, z toho 6 děvčat a 3 chlap 
ci. Ti nejmenší z nich se 
ještě do obecní kolébky ve 
šly, zato nejstarší z dětí už 
byly školačky. Mezi vítaný 
mi dětmi byly: Alžběta 
Pajdlová, Nela Oravová, 
Pavlína Kubešová, David 
Gavenda, Šimon Haša, Lea 
Hubová, Meda Galatíková a 
dvojčátka Marie a Josef 
Schindlerovi. 

Laskavý projev paní mís- 

tostarostky a vystoupení 
místních dětí rozněžnil ne 
jednu z maminek. Po celém 
obřadu následovalo spo 
lečné i jednotlivé fotog ra- 

fování rodin pod hledáčkem 
fotografa Radovana 
Schmuckera a děti dostaly 
od Obecního úřadu Zá 
mrsky dárečky na památku. 

Celá akce byla doprovázena 
velmi přátelskou a milou 
atmosférou. 

Kulturní komise 
obce Zámrsky 



Hranické Divadlo Ventyl zamířil opět 
do Zámrsk s další ze svých komedií 

Zámrskách 
máme rádi 
kulturu, rádi 
se zde spo 
lečně zasmě 
jeme a rádi se 

pobavíme. Tak jako loni, i 
letos přijeli divadelníci ze 
souboru Ventyl, a to s bláz 
nivou komedií Ať žije Bou 
chon (,,Bušón"). 

Již od 15:00 hodin mohli 
naši obyvatelné zamířit do 
divadelní kavárny, která se 
ocitla v prostorech místní 
hospody a na chvíli tak 
proměnila její dosavadní 
kabátek. 

Mohli jste si vybrat z ně 
kolika druhů zákusků, které 

pro Vás napekly místní že 
ny, stejně tak i z několika 
druhů výborné kávy. Celou 
kavárnou pak zavoněl sva 
řák, který k pochmurnému 
podzimu prostě patří. Ka 
várnu si oblíbili i divadelní 
ci, kteří si pochutnali právě 
na oněch dezertech. 

A protože Zámršťáci jsou 
velmi společenští byli jsme 
velmi potěšeni vysokou 
účastí a překvapeni návště 
vou přespolních. 

Budeme se na Vás těšit 
opět při dalších společných 
akcích. 

Kultuře zdar! 
Za kulturní komisi 
Lenka Kubešová 

< -;~::!k) Divadlo Ventyl 
\ .. ..- 19.11.2023 · 0 

Zámrsky patří mezi naše pravidelné a oblíbené 
zastávky, zvláště, když se v hezky opraveném 
kulturním domě i letos přidávaly židle. Byť 
necelých 50 diváků může vypadat jako 
úsměvné číslo, nutno podotknout, že obec má 
pouhé dvě stovky obyvatel! A místním patří 
jedno prvenství, hráli jsme zde dvě představení 
v jednom roce! 



Adventní koncert přinesl vánoční čas 

lEJ Z a ta léta, a není 
jich zrovna málo, 
co domlouvám 
adventní kon 
certy v naší kap I i, 

jsem pochopila, že nikdy 
není dost brzo na to oslovit 
účinkující. Někteří se mi 
smáli, klepali si do čela, 
proč v létě řeším advent a 
Vánoce. Myslím si svoje, 
protože dobře vím, a okříd 
lené heslo: ,,Kdo dřív přijde, 
ten dřív mele", to jen po 
tvrzuje, že na poslední chvíli 
není k mání nic. A nakonec 
byste se všichni divili, jak 
ten čas uteče. Z dubna je 
rázem listopad. Kdo se ptá, 
kde beru inspiraci, je to 
prosté, někdy k tomu stačí 
náhoda, doporučení, vlast 
ní zkušenost, známosti, 
anebo jen jít do kostela. 

Jedna, tuším červencová, 
nedělní mše, výjimečně 
prožitá v Kelči a světe div 
se. Parta mladých lidí do 
provázející celou mši. Mělo 
to rytmiku, drajv, skvělé 
aranžmá, a hlavně krásné 
hlasy. Mše utekla jak voda, 
a protože:,,Lína huba, holé 
neštěstí." šla jsem milou 
schollu oslovit. Chvíli se na 
mně dívali jak na zjevení, 
ale slovo dalo slovo a kon 
takty byly v kapse. Až poz 
ději, při další komunikaci 
jsem se s touto skupinou 
blíže seznámila. Scholla 
AVE 25, nic a zároveň vše 
říkající název, ale jinak parta 
mladých lidí, která se po 
tkala na setkání mládeže ne 
Velehradě. Spojila je neje 
nom modlitba a společné 
zážitky, ale hlavně hudba. 
Hudba pro ně není koníček, 
ale kůň. Sami si skládají 
část repertoáru a dohro 
mady jsou neuvěřitelný ce 
lek, který spojuje všechny 

možné kouty republiky i 
druhy hudby. čas od času 
se sejdou na nějakém ví 
kendovém soustředění, a 
potom doprovodí mše v 
dané farnosti. Sem tam ně 
co natočí, takzvaně do 
šuplíku a pro sebe, ale v 
žádném případě ještě ne 
koncertovali na objednání. 
Byla to pro ně novinka. Až 
mně mrzí, že nám nakonec 
vlastně nic nehrálo do ka 
ret. Všichni členové byli, tak 
nadšení a natěšení, že jich 
mělo přijet 40! Upřímně 
jsem se zhrozila, tolik lidí, to 
bylo dost nečekané. Dopře 
du jsem avizovala, že účin 
kujících bude zřejmě více, 
jak posluchačů, což se na 
konec díky Bohu nesplnilo. 
Všechno bylo do detailu 
naplánováno, letáky a pla 
káty na svých místech, za 
což děkuji obecnímu úřadu 
a holkám co letáčky roz 
nesly. Ale člověk míní. ... Ni 
koho ani ve snu nenapadlo, 
že 2. prosince 2023 nastane 
taková sněhová kalamita. 
Milá scholla již od pátku 
dlela na kelečské faře, díky 
těžké sjízdnosti silnic nedo- 

razili všichni členové, ale i 
tak všechno bylo vzhůru 
nohama. Pajdlovi statečně 
bojovali se sněhem u kaple, 
nakonec jsem bojovala i já, 
aby pan zvukař odvedl kus 
své práce. Doma jsem 
svedla další bitvu s občer 
stvením a bez elektriky, 
protože se měnil hlavní jis 
tič v chalupě. Všechny pře 
kážky, na které jen pomys 
líte přišly. Přesto v 17:00 
stála scholla na značkách v 
kapli a hojná účast nikde. 
Není se co divit, hold větru, 
dešti neporučíme. Ale řek 
nu vám, i tak to byla nádhe 
ra. Hudba nás doslova po 
hladila na duši a konečně 
jsme se chvíli zastavili. Do 
šlo i na komické situace, 
hned na úvod jsem si 
sfoukla svíčku k rozsvícení 
adventního věnce, pak vy 
padla doslova v půlce dědi 
ny elektrika, protože pojist 
ky neutáhly, stromek, vár 
nice venku a ozvučení 
uvnitř. I takové věci se dějí, 
po tmě jsme nezůstali 
dlouho, adventní věnec 
hořel stále, takže jsme se 
zasmáli a jelo se dál. Je 

dobré, že všechno nebere 
me, tak vážně a nehroutíme 
se z každé maličkosti. čas 
snad běžel, už už byl konec 
a vůbec nebyl hořký, ale 
krásný a veselý. Kdo přišel, 
byl spokojený, ostatním to 
bylo nakonec líto, zvláště, 
když proběhly přes sociální 
sítě videa z koncertu, ale co 
bylo hlavní, nejspokojenější 
byli účinkující. Moc se jim u 
nás líbilo, kaple, zázemí, i to 
málo lidí, pochvalovali si 
opravdu všechno. S Danou 
jsme při vytírání kostela vi 
děly rozsvítit stromek jen 
přes okno, ale jeden svařák 
na nás zbyl. Mně zbylo po 
naučení, že příště uděláme 
adventní koncert už v listo 
padu, i když při mém štěstí 
bude zase pro změnu le 
dovka, anebo se o ně po 
stará někdo jiný, kdo ví. 

Děkuji tímto Obci Zá 
mrsky a kulturní komisi ob 
ce za zastřešení a finanční 
prostředky pro tento kon 
cert, Janči za výbornou ve 
čeři, která všem moc chut 
nala, účastníkům za krás 
nou atmosféru, chlapům a 
Bětce od Pajdlů za nerovný 
boj se sněhem, panu kos 
telníkovi za jeho čas a po 
moc se zázemím, Danči za 
pomoc s úklidem ... A hlav 
ně děkuji Scholle AVE 25 za 
neskutečný zážitek. 

Zdeňka Hašová 

P.S.: SMS zpráva od šéfky 
scholly, pro ilustraci. 

Dobrý den, ještě jednou 
moc děkujeme za skvělou 
organizaci, pohostinnost a 
péči o nás. Víkend v Kelči a 
u Vás jsme si moc užili a 
budeme na něj rádi vzpo 
mínat, včetně sněhové na 
dílky:) Vše dobré Dvorská 
Barbora . 

EJ 



Co přinesl rok 2023 u hasičů v Zámrskách 

V ážení čtenáři do 
volte mi, abych 
Vás tak jako 
v minulém roce 
seznámil s čin 

ností našeho sboru v roce 2023. 
Na poslední VVH, která se 

konala 7.1.2023, jsme si navrhli 
odvážný plán činnosti pro 
nadcházející rok. že jeho spl 
nění nebude snadné, bylo jasné 
od začátku, ale pro náš sbor 
není žádný úkol veliký, žádný 
problém neřešitelný a nikdy si 
nedáváme malé cíle. Rád bych 
teď konstatoval, že jsme plán 
činnosti splnili, ale bohužel to 
říci nemůžu. Nesplnili jsme zá 
vazek brigádnických hodin a 
neuspořádali jsme environ 
mentálně vzdělávací exkurzi do 
vinného sklepa, ale i přesto 
byla naše činnost bohatá. Po 
suďte sami. 

První členská schůze roku 
2023 se konala 28.04.2023. Zá 
sadním bodem bylo konání 1. 
kola v hasičském sportu, jehož 
pořádáním jsme byli ze strany 
vedení okrsku Skalička, po dů 
kladném vyhodnocení, pově 
řeni. Dále jsme projednali pří 
pravu tradičního fotbalového 
utkání ženatí v. Svobodní. De 
legovali jsme zástupce na osla 
vy 130 výročí založení SDH ve 
Skaličce a oslavy patrona hasi 
čů sv. Floriána v Kelči. Opravdu 
povedená schůze. 

Další členská schůze se 
uskutečnila 28.6.2023. Na po 
řadu bylo doladění akcí před 
jednaných na minulém jednání 
a rozšíření o pomoc Ženám 
v akci s uspořádáním dětského 
dne. Bylo projednáno obsazení 
jednotlivých pozic, úklid areálu 
a nákup proviantu. Při jednání 
jsme narazili na problém ne 
dostatku sklenic a štamprlí, a 
tak byl tímto úkolem pověřen 
starosta, Pavel Vinklárek. 

Následně jsme se sešli, 
abychom připravili oslavy 125. 
výročí založení SDH Zámrsky. 
Jelikož oslavy 120 let byly velice 
podařené, ale byly náročné a 
nebyly levné, rozhodli jsme se 
uspořádat nadcházející svátek 
poněkud střídměji. Oslavy jsme 
naplánovali na svátek svatého 
Václava. 

Poslední členská schůze 
roku 2023 proběhla 2.12.2023 u 
Franty v garáži, kam jsme do 
razili přímo z adventního kon 
certu a rozsvěcování Vánoční 
ho stromu. Zde prosím stojí za 
povšimnutí, kolik toho obyčej 
ný hasič ze Zámrsk stihne za 
jedno odpoledne, a to ještě 
v zimě. Na této schůzi jsme 
stanovili termín konání této 
VVH a nominovali jsme zá 
stupce na VVH okolních sborů. 
Poté se dostavili Arnošt Pala 
ml. a Laďa Šulák, kteří přijeli 
přímo z jednání VVH SDH 
Horní Těšice, kde nás důstojně 
reprezentovali. Následoval 
nejdůležitější bod schůze, pro 
jednání doplnění výboru SDH. 
Po složitém jednání jsme došli 
ke konsenzu. Jedinou kaňkou 

na plodném jednání byla 
(pravděpodobně) malá úrod 
nost Frantovy meruňky. 
Schůze totiž musela být ukon 
čena, neboť Frantovi došla vy 
nikající meruňkovice a poté i 
pivo. 

Již na jaře měla proběhnout 
výše zmiňovaná environmen 
tálně vzdělávací exkurze do 
vinného sklepa. Bohužel ani 
v loňském roce se nám ji ne 
podařilo zorganizovat a ohrozili 
jsme tak ekonomickou stabili 
tu moravského vinařství. Jak se 
říká, do třetice všeho dobrého, 
tak věřím že se nám to v letoš 
ním roce podaří a rozšíříme své 
znalosti z oblasti vinohradnic 
tví a vinařství. 

Slabou stránkou naší čin 
nosti v minulém roce bylo pl 
nění našeho závazku odpraco 
vat pro obec 150 brigádnických 
hodin. Ačkoli snaha byla, jako 
hlavní příčinu bych viděl mi 
mořádně deštivý rok, a tak 
nejlépe splněným závazkem 
z minulé VVH zůstává péče o 
výzbroj a výstroj, která je u nás 
dlouhodobě na nadstandardní 
úrovni, za což bych chtěl poctě- 

kovat především Laďovi, Ar 
noštovi a Frantovi. 

Tradičně se zúčastňujeme 
kulturního a společenského 
dění v naší obci, proto jsme 
pomohli s organizací veliko 
noční vycházky s kvízem. Naši 
členové opět prokázali svoji 
neobyčejně bystrou mysl a byli 
mezi prvními, komu se podaři 
lo vyřešit kvizovou tajenku, 
která se skrývala v řešení ně 
kterých zapeklitých otázek. 
Kdo tam byl ví, že to nebylo 
lehké, i já jsem s ní měl potíže. 

Dne 30. dubna jsme se ve 
složení Zdeňka Hašová, Pavel 
Vinklárek, Pavel Kubeša, Vozák 
Zdeněk, Martin Pajdla a Vozák 
Václav zúčastnili oslav svátku 
našeho patrona Svatého Flori 
ána v Kelči. 

Dne 8. května se naše sou 
těžní družstvo zúčastnilo prv 
ního kola v hasičském sportu. 
Jak uvedl bratr Franta v Zá 
mršťáku, cituji: ,,ani letos jsme 
nechtěli nic ponechat náhodě a 
rozplánovali několik tréninků 
před soutěží. Mysleli jsme to 
dobře, ale dopadlo to jako 
vždy." - konec citace. Za sebe 
musím říci, že to bylo spíše ne 
přízní počasí než organizačním 
pochybením. Ani absence tré 
ninku nebyla našim borcům 
překážkou. Požární útok byl 
dvoukolový a naši borci hlavně 
výkonem v druhém kole nedali 
soupeřům šanci. Výhodou na 
šich borců jistě bylo i to, že se 
jako jediní představili v krás 
ných nových dresech. Při po 
hledu na ně nezůstalo jediné 
ženské oko suché. Věřím, že se 
našemu týmu bude dařit i na 
dále, neboť v loňském roce 
jsme nastoupili s věkovým 
průměrem stlačeným pod čty 
řicet let, čímž se začínáme při 
bližovat soupeřům. 

Pokračování na straně 10 



Co přinesl rok 2023 u hasičů v Zámrskách 

' 
Dokončení ze strany 9 
Ani v loňském roce se nám 

nevyhnuly neradostné oka 
mžiky. Ve středu 7. června naše 
řady opustil po vážné nemoci 
bratr Zdeněk Perutka. čest jeho 
památce. 

V minulém roce oslavili 
v Komárovicích 80. výročí za 
ložení sboru. Také této pove 
dené akce jsme se zúčastnili. 
Delegaci tvořil Pavel Vinklárek, 
Pavel Kubeša, Zdeněk Vozák a 
Karel Roubal. Přejeme našim 
kolegům do dalších let hodně 
zdaru, málo ostrých zásahů a 
všechno nejlepší. 

Sportovní výkon, který 
snese ta nejpřísnější kritéria, 
předvedli naši členové v dnes 
již legendárním utkání ženatí v. 
svobodní. že vyhráli ženatí 
dnes asi nikoho nepřekvapí, ale 
jak dlouho bude ještě jejich 
dominance trvat, je ve 
hvězdách. Na povedeném so 
botním odpoledni, které zaha 
juje Dětský den, pořádaný na 
šimi ženami v akci, jsme se 
podíleli zajištěním zázemí. Při 
pravili jsme bohaté občerstvení 
od piva po makrely, a tak moh 
la družná zábava pokračovat do 
večerních {dnes už ne ranních) 
hodin. 

Ve spolupráci s ženami 
v akci již několik let pořádáme 
ukončení prázdnin. Tentokrát 
bylo opravdu velkolepé a mys 
lím si, že můžu říct, že ti, co se 
zúčastnili, byli opravdu mile 
překvapeni. Za tuto akci patří 
dík Frantovi, protože zajistil 
návštěvu hasičské stanice ve 
Zlíně. O tom, že to nebyla jen 
tak nějaká prohlídka, ale 
opravdu zajímavé seznámení 
s životem profesionálního 
hasiče, vás přesvědčí nejen zú 
častněné děti, ale i dospělí. 

Během posledních měsíců 
roku jsme předvedli několik 

dalších sportovních výkonů. 
Nejprve v září při výšlapu na 
Velký Javorník. Ještě větší na 
sazení jsme předvedli při Sil 
vestrovském fotbálku, kde naši 
členové byli jako vždy ozdobou 
akce. 

V loňském roce jsme měli i 
jeden ostrý zásah. Dne 28.12 na 
žádost starosty obce zasahovali 
bratři Vladimír Šulák a Arnošt 
Pala mladší při zprovoznění 
požeráku na biologickém ryb 
níku. Bobrovi se jej totiž poda 
řilo ucpat a veškerá voda se va 
lila přes bezpečnostní přeliv. 
Včasným a odborným zásahem 
se podařilo výpusť vyčistit a 
zabránit tak rozsáhlým ško 
dám. Za to jim patří poděková 
ní. Za zmínku stojí, že na zása 
hu se podílel i jejich nový trak 
tor Deutz. 

S koncem roku přichází čas 
bilancování a hodnocení. Neji- 

nak tomu bylo i loni. Naši zá 
stupci se zúčastnili WH v Hor 
ních Těšících, Skaličce a ústí a 
připravili jsme se i na tuto WH. 
Letošní přípravy byly ale hodně 
jiné. 

Pokud vás moje zpráva úplně 
neuspala, asi jste si všimli, že 
jsem se nezmínil o připravova 
ných oslavách 125 let od zalo 
žení sboru. Ty jsme naplánovali 
na 28. září, tak aby proběhly 
s oslavou patrona obce a nové 
kaple svatého Václava. Ale dne 
27. září jsem svolal mimořád 
nou členskou schůzi, kde jsme 
oslavy zrušili. Stalo se totiž ně 
co, čemu se mi.dodnes nechce 
věřit. Toho dne nás opustil náš 
kamarád, hasič, starosta SDH 
Zámrsky i okrsku Skalička, 
myslivec, multifunkční a pře 
devším skvělý člověk. Náš Pa 
vel. 

Bude nám nesmírně chybět. 

Všude, kde se objevil, ho bylo 
plno a to nejen proto, že byl 
veliký. Byl veselý, ale uměl i 
bouchnout do stolu. Byl to 
opravdový tahoun, chtělo by se 
říci motorová myš. Neúnavný. 
Pro sbor je to opravdová ztráta. 
V našich vzpomínkách zůstane, 
ať už jako důstojný starosta ve 
slavnostním stejnokroji, zá 
vodník v soutěžním dresu, 
s Gerošem v mysliveckém, 
laclových montérkách, v ma 
žoretkovém úboru, v tanečních 
kreacích s pánvičkou u pasu, 
jako lovec na mé padesátce a 
v mnoha a mnoha dalších ob 
razech. čest jeho památce. 

Dovolte mi, abych našemu 
sboru pro právě započatý rok 
popřál vše nejlepší a abychom 
se všichni ve zdraví sešli na 
příští Výroční valné hromadě. 

Se svolením výboru SDH 
zapsal Vozák Václav 



Kouzelné rozsvěcování vánočního stromu 

S nad každého z 
nás potěší po 
hled na rozsví 
cený vánoční 
strom, vzbuzuje 

to v nás jakýsi hřejivý pocit, 
očekávání z toho, že se blíží 
Vánoce, svátky klidu a blíz 
kých setkání. Jakým pře 
kvapením bylo, když nás 
během dne zaskočila bílá 
paní zima. 

Když se v 18:00 lidé schá 
zeli před kaplí sv. Václava, 
jen stěží jim bylo vidět do 
zahalených tváří, které si 
zakrývali před hustým a vy 
trvalým sněžením. Bylo to 
krásné i přes nepříjemnosti 
v podobě vyhozených po 
jistek, které způsobily naše 
rychlovarné hrnce s dět 
ským punčem a svařákem. 

Už tradiční Česko zpívá koledy v Zámrskách 

N ezdá se vám, že 
prosinec nám do 
spělým vždycky 

utíká tak nějak rychleji? 
Snad je to tím předvánoč 
ním shonem. Než se nadě 
jeme, sedíme u štědrove 
černí večeře. Výjimkou ne 
byl ani letošní rok. 

Rozsvítil se vánoční strom 
a už, už u něho stojíme zase. 
Pro změnu naladěni a s no 
tami v ruce, abychom se 
spojili s celou českou re 
publikou a vlastně, potažmo 
s celým světem a v jeden 
čas si zazpívali koledy. Co si 
budeme vyprávět, všechny 
ty nádherné koledy jsou 
naším obrovským národ 
ním pokladem. A každý rok 
si je s velkou chutí zazpívá 
me. Počasí nám letos přálo, 
žádná hrozná vánice ani 
déšť, chladno tak akorát. On 

Na programu byly pro 
děti nachystané dílničky. Ty 
se však musely díky nepříz 
ni počasí přesunout na ná- 

ten výborný punč stejně 
všechen ten chlad rychle 
zahnal. 

Připraveni a v plné síle 
jsme u kaple čekali na ten 
správný okamžik. Odbily 
nám zvony, skončila mše a 
my se mohli z plných plic 
vrhnout do zpěvu. Tóny ne 
máme suché nikdy, za ta lé 
ta jsme již secvičení. No to 
se to pělo, jedná báseň. Ne 
sem Vám noviny, Půjdem 
spolu do Betléma, Narodil 
se Kristus Pán, Pásli ovce 

sledující akci v KD, a to na 
akci myslivců, ,,Poslední 
leč". Tam si děti vyrobily 
krmítka, které se při zpívání 

koled rozvěsily na obecní 
strom. 

Lenka Kubešová 

D ovolím si připojit do 
větek. Velmi nemilým 

překvapením při rozsvěco 
vání vánočního stromku 
bylo, že si někdo rozhodl 
zkrášlit svůj příbytek vět 
vičkami z našeho už krásně 
rostlého stromečku. Vznikl 
tak na boku viditelný„ vý- 

' hryz". Pevně doufáme, že to 
nebyla práce nějakého Zá 
mršťáka. Věříme, že se rána 
do příštího roku zacelí a 
stromek bude zase krásně 
souměrný. Příští rok mějte 
oči otevřené a snad už ni 
kdo nebude mít tak hloupý 
nápad. 

Helena Vozáková 

Valaši, Rolničky a 
na závěr všemi ob- 

' líbená Vánoce, Vá 
noce přicházejí, s 
malými přestávka 
mi na občerstvení 
jsme sázeli jednu za 
druhou a dobře se u 
toho všichni bavili. 
Vznikla krásná at 

mosféra, všichni v dobré 
náladě a přátelském hovoru 
zůstali, dokud nedošel 
punč. 

Zároveň byly u této příle 
žitosti vyhlášeny výsledky 
fotografické soutěže dětí 
Zámrsky, můj domov. Od 
ložená výstava proběhla při 
myslivecké poslední leči, 
kde návštěvníci mohli hla 
sovat pro své favority. Sláva 
vítězům ..... s prázdnou ne 
odešel nikdo, všichni si za 
sloužili alespoň pastelky. 

Ověšeli jsme vánoční 
stromek krmítky pro ptáky, 
které děti vyrobily taktéž na 
myslivcích. Prostě prožili 
jsme, tak nejenom s kole 
dou na rtu krásný večer 13. 
prosince. A určitě nebala 
mutím, když napíšu, že se 
těšíme příští rok zas, snad 
ve stejně nebo ještě hojněj 
ším počtu. 

Moc děkuji všem za účast 
a dobrou náladu, za všech 
ny ty laskominy. Helči za 
výborný punč pro malé i 
velké, Kamči za krásné 
zpěvníky. Marci za vyhláše 
ní výsledků a předání všech 
cen i za opatrovaní krmítek. 
Opravdu všem srdečné díky 
a příští rok se těšíme světe 
div se už 11. prosince 2024 
od 18. hodin, kde jinde než u 
kaple. Tak na viděnou. 

Zdeňka Hašová 

Ul 



Hon a poslední leč v mysliveckém 
spolku Doubek Zámrsky 

D atum9.12. 
2023 bylo vy 
bráno a na 
plánovaný 
hon na zajíce a 

zvěř škodnou se mohl 
uskutečnit. V před večer 
honu jsme připravili a na 
zdobili chvojím a trofejemi 
sál kulturního domu, 
v menším sále byly vysta 
veny fotky z činnosti naše 
ho spolku, zároveň byla 
k vidění výstavka fotografii, 
které pořídili děti s názvem 
,,Zámrsky očima dětí." 

Vše bylo připraveno a 
mohl začít hon. Osmou ho 
dinou ranní jsme vítali 
myslivce a honce, kteří si 
chtěli zpříjemnit sobotní 
den procházkou zasněže 
nou honitbou. Na uvítanou 
byla připravena výborná 
bažantí polévka, na zahřátí 
čaj nebo káva. 

Než samotný hon začal, 
navštívila nás policie ČR, 
která kontrolovala stav 
zbraní, dokumenty ke zbra 
ním a též probíhal test na 
alkohol -vše bylo v pořád 
ku a tak jsme se mohli v 9 
hodin seřadit na nástup, 
kde předseda spolku a 
myslivecký hospodář při 
vítali přítomné lovce a 
honce a seznámili je s or 
ganizací a průběhem honu. 
V plánu bylo pět lečí (Veli 
konoce, Hájek, Hluboček, 
Panšťák, Pod táborem). 
Hned v první leči byla ulo 
vena liška a rázem jsme 
měli krále honu. Po druhém 
kole jsme měli připravenou 
svačinu, na kterou jsme se 
vraceli ke kulturnímu domu 
na terasu, kde pro nás měla 

děvčata nachystanou 
chutnou klobásu. Odpoči 
nutí a posilněni jsme se vy 
dali zpět do honitby. Před 
poslední pátou lečí jsme se 
sešli u pomníku sv. Huber 
ta, kde jsme se společně 
vyfotili a vystřelili čestnou 
salvu na památku zesnu 
lým myslivcům. Ploužením 
v leči jsme šli již směrem ke 
kulturnímu domu, kde na 
louce u dubu byl plánovaný 
výřad a zakončení honu. 
Výřad zdobený chvojím a 
v rozích hořící louče, k to 
mu troubení trubačem 
jsme vzdali hold ulovené 
zvěři, myslivcům se poda 
řilo ulovit čtyři zajíce a liš 
ku. 

Předseda a hospodář vy 
hodnotili hon a poděkovali 
lovcům za bezpečnou a 
ukázněnou střelbu, hon 
cem úspěšné vyhánění 

zvěře a úspěšnému lovci 
z Provodovic p. Turkovi za 
ulovenou lišku předal úlo 
vek a zároveň byl po záslu 
ze pasován na krále honu. 

Všichni přítomní byli po 
zváni na poslední leč do 
vyhřátého sálu na srnčí 
guláš, koláčky a posezení u 
příjemné cimbálové muzi 
ky. 

V sedmnáct hodin se za 
čal sál plnit pozvanými 
spoluobčany a za chvíli si 
pomalu nebylo ani kam 
sednout. Nabízený srnčí 
guláš všem chutnal a po 
malu se schyloval zlatý 
hřeb večera a to losování 
bohaté tomboly, přede 
vším zvěřinové ceny byly 
lákavé. 

Muzikanti z cimbálovky 
hráli zase báječně a znovu 
rozezpívali a roztančili celý 
sál zejména omladinu. 

Tak snad zase příště. 
V dobré náladě čas rychle 
ubíhal a v pozdních hodi 
nách jsme se rozcházeli 
domů, i když byla zima, tak 
nás hřálo, že se akce vyda 
řila a lidé se přišli podívat a 
pobavit. Nešlo by všechno 
tak hladce, kdyby nám vel 
kou měrou nepomohla 
děvčata s obsluhou, pekař 
kám za koláčky a všem, kdo 
se jakkoliv zapojil do zdár 
ného průběhu honu. Moc 
děkujeme! 

Poděkování patří též 
Obecnímu úřadu v Zámrs 
kách za dobrou spolupráci, 
manželům Trlifajovým za 
uhašení žízně žíznivým 

Myslivci přejí všem čte 
nářům Zámršťáku radost 
z vycházek do přírody, po 
koj a zdraví po celý rok 
2024. 

Antonín Pajdla, jednatel 
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Vánoční vycházka voněla rumem 

L etošní Vánoce 
byly ty vůbec 
nejkratší, jaké 
mohou být. Tra 
dice je nutné do- 

držovat a jednou z tako 
výchto tradic se stala sou 
sedská vycházka s dětmi a 
domácími mazlíčky do pří 
rody. Kam se půjde záleží 
vždycky na počasí a před 
pověď tomu poslednímu 
Štědrému dni zrovna ne 
přála. 

Mělo pršet. Všichni doma 
váhali, zda vyrazit nebo ne. 
Sociálně sítě jsou pro tyto 
účely jako stvořené a po 
krátké Whaťs upové pře 
střelce - jít, či nejít- se ti 
nejodvážnější rozhodli pro 
cházku absolvovat. 

Ti co si to rozmysleli, mů 
žou litovat, protože na roz 
díl od předpovědi nepršelo. 

Naopak. Napadaný sníh 
vydržel až do poledne, takže 
počasí jedna báseň. Všichni 
účastníci si vlastně rozbalili 
svůj první vánoční dárek. 

Cíl cesty byl jasný- Mys 
livecká chata. Zase tak hez 
ky, aby se dalo jít po poli ani 
po lese nebylo. Procházka 
příjemně utíkala, pravidel 
né zastávky zpříjemňovala 

vůně rumů všech druhů, 
vedla se moudrá řeč a děti 
skotačily. 

Na chatu dorazili všichni, 
včetně nejmenšího účast 
níka, malé Medy v kočárku, 
nebo elektromobilu chlapů 
Hovančíkových. Pravda zi 
ma elektromobilům nepře 
je, a tak jejich stroj zvládl 
zpáteční cestu pouze čás- 

tečně. U hřiště nám kostelní 
zvon začal zvonit k rozcho 
du, tak jsme si všichni po 
přáli hezké vánoce a rozešli 
jsme se strávit zbytek Štěd 
rého dne každý do svého 
domu. 

Doufám, že nám tato 
sousedská tradice vydrží i 
do dalších let. 

Zdeněk Vozák 

Silvestrovský fotbálek rozhodly až penalty 

N astal poslední den 
v roce a to jsou Zá 
mršťáci zvyklí sejít 

se v deset dopoledne, na 
víceúčelovém hřišti u Luže, 
na Silvestrovský fotbálek 
(někteří nechtěli porušit 
svou tradici a přišli později). 
Tentokrát nachystala čaj a 
svařák do várnic Kamila 
Pejchalová, Kamil Hovančík 
se jako již tradičně ujal grilu 
a věnoval svou velkou péči 
doneseným špekáčkům, 
párkům a klobáskám. Ale 
tos jsme měli i kulinářskou 
novinku, která vzešla od 
Karla Roubala - bramboro 
vé placky. Namíchané těsto, 
kterého bylo celý kotel, bylo 
jednak od Karla, ale i ostatní 
přispěli svou troškou. 

Smažení samozřejmě zů 
stalo na Karlovi, jak jinak. 
No a počasí bylo tentokrát 
jak objednané na fotbálek, 
kolem devíti stupňů nad 
nulou, bez deště a sněhu. 

A co říci k samotnému 
fotbálku? V brankách chy 
taly naše budoucí naděje, 
mladým - Honzík Vozáků a 
starším - Filípek Hovančík. 

Podle výkonů těch 
to našich mladých 
brankářů, bych je 
určitě zařadil mezi 
ty nejlepší hráče na 
hřišti. Hráli jsme 
zase na třetiny, 
přece jen my starší 
potřebujeme více 
pauz na regeneraci. 
První třetinu vyhráli 

mladí jasně 3: 1. Po pře 
stávce a povoleném dopo 
ručeném dopingu, otočili 
starší skóre na 5:4 v jejich 
prospěch. Je diskutabilní, 
zda na tomto stavu měl zá 
sluhu doping nebo tato 
velká zásluha patří Pavlu 
Kubešovi, který nastoupil 
ve druhé třetině do branky 
mladých (nechtělo se mu 

běhat:-)) a hned první tři 
střely pustil do brány. A 
proto se do branky vrátí la 
jasná opora mladých - 
Honzík. Třetí třetinu jsme 
dobojovali na konečných 
smírných 7:7. Na závěr se 
kopaly penalty, které byly 
pro starší jasným bonusem 
s výsledkem 3: 1. A protože 
jsme opravdu dobří a kva 
litní hráči skončil náš fotbá 
lek bez úrazů. 

Po zápase jsme dojedli 
náš proviant, dopili čaje, 
svařák a všechny značkové 
rumy ( a že jich nebylo má 
lo) a popřál i si do toho no 
vého roku 2024 jen to nej 
lepší, hlavně zdraví a ať se 
na příštím fotbálku zase 
všichni sejdeme. Cupo 
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Zámrsky na ledě aneb S9usedské 
utkání na ostří nože Na Zabáku 

ak zněla vý 
zva, ať si 
všichni při 
jdou zabruslit 
a zasoutěžit 
v pátek 12. 

ledna od 17:30. První se 
spustila diskuze v místní 
hospůdce a na sociální síti 
zvané hlášení místního 
rozhlasu, kde to vlastně Na 
Žabáku je. Paksi rozpo 
mněli pamětníci, že se to 
mu vlastně říkalo i žabí škrk 
a my všichni ostatní jsme 
věděli, že se potkáme na 
hřišti, kde už od pondělí 8. 
ledna chlapi poctivě stříkali 
led. 

A aby to nebylo tak jed 
noduché, než začalo po 
řádně mrznout, tak napadal 
sníh a bylo třeba hřiště 
uklidit. S vervou se do toho 
pustili, Václav, Peťka a Li 
bor a protože sněhu pořád 
přibývalo zachránil je Ladík 
s frézou. Večer přestalo 
chumelit a chlapi začali 
stříkat první vrstvy ledu. 
Jsou moc šikovní a za ty 
roky, co led stříkají, už to 
mají vychytané, co dvě ho 
diny nová vrstva a mezitím 
se zahřát. 

Přestože přinášejí oběť 
v podobě omrzlin a někdy i 
trochu „opojného" stavu, 
(co naplat zahřívat se mu 
sí), odměnou jim je pak 
kluziště plné dětí, které i 
přes to že mráz v úterý klesl 
hluboce pod -10°, dokáží na 
ledě trávit třeba i šest ho 
din. Jezdí i přespolní skali 
čáci, němetičáci, ale i z vět 
ší dáli, protože Zámrsky 
mají led mezi prvními. 
Bruslí se, hraje se hokej, 

kluci, holky, velcí, malí, do 
spělí. Je zábava sledovat, 
jak jsou všichni zapálení do 
hry, přesto jsou i opatrní, ať 
zbytečně nedojde k něja 
kému vážnému úrazu i přes 
to je hromada modřin. A že 
to tentokrát je led. Letošní 
mrazivé počasí přeje všem 
milovníkům ledu a bruslení 
a patří toho využít. Tak ně 
jak vznikl nápad udělat akci 
na ledě. 

Lenka vytvořila plakátek a 
vymyslela za podpory Pav- 

la a Marci soutěže, Kamča 
nakoupila občerstvení 
uvařila čaj a svařák, Kamil 
se postaral o gril. V šest 
hodin to všechno vypuklo. 
Soutěžit se začalo přesnou 
střelou na branku, kde se 
účastni li jak děti, tak i do 
spěli. Králem střelců za děti 
byl Fany Pavlík a za dospělé 
Irča Vinklárková. No a pak 
už se začalo soutěžit. Děti 
se rozdělili do dvou druž 
stev a s obrovským nasa 
zením se pustili do boje. 

Slalom, štafeta, rychlo jízda 
a hřebem večera byla kra 
sojízda, kterou hodnotila 
dokonce i porota. No a kdo 
vyhrál? Vlastně všichni. 
Děti dostaly fidorkové me 
daile, diplomy, dobroty. No 
a když skončily soutěže, 
děti se občerstvily a zase 
hurá na led, tentokrát hrát 
hokej. Největší držáky jsme 
nemohli dostat z ledu a 
vlastně je vyhnali chlapi ve 
22h, aby mohli nastříkat 
další vrstvu ledu. Akce to 
byla parádní, super nápad 
a pokud bude zase příští rok 
mrznout bude to skvělá 
tradice. 

Obrovské poděkování 
patří ledařům, hlavně Vác 
lavovi Vozákovi, Františku 
Pavlíkovi, Pavlovi Kubešovi 
a všem, kteří přiložili ruku 
k dílu, protože to je každý 
den, kdy mrzne úklid a nová 
vrstva ledu. Chlapi letos je 
led skvělý! 

Helena Vozáková 
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Nekrolog t 
aní Hedvika se narodila 
27.března 1930 v Choryni 
rodičům Františce a Janu 
Škarkovým jako pátá ze 7 
dětí. Vyrůstala společně 
se sourozenci Františkem, 

Františkou, Ludmilou, Marií, Josefem a 
Jiřím. Na léta dětství ráda vzpomínala, 
byly to sice časy plné práce, ale také 
sourozenecké soudržnosti a lásky. Zá 
kladní vzdělání získala v rodné Choryni, 
později se zde také začala učit jako šva 
dlena u paní Skýpalové. Učení však ne 
dokončila a na žádost rodičů nastoupila 
do služby na hospodě u tetičky ve Va 
lašském Meziříčí. Časem však byla tře 
ba pomoc doma na hospodářství, a tak 
se vrací zpět k rodičům. 

Na své cestě životem potkává pana 
Antonína Nováka ze Zámrsk, s nímž 
spojuje svůj život 9.června 1951 v Cho 
ryni manželským slibem. Po čas vojen 
ské služby manžela zůstala paní Hedvi 
ka bydlet doma, v roce 1952 se však 
stěhují do Zámrsk k rodičům Nováko 
vým. Manželé společně přivítali na 
světě tři děti Antonína, Hedviku a Ros 
tislava. V roce 1959 je rodina nucena se 
kvůli práci pana Antonína odstěhovat 
do Hrabůvky, kde po mateřské dovole 
né paní Hedvika nastupuje, jako po 
mocná síla do školní kuchyně. Jejím 
posledním zaměstnáním byla Li pta 
Drahotuše, kde se vrátila opět k šití, 
které měla tolik ráda. Šila zde plenkové 
kalhotky až do odchodu do zasloužené 
ho důchodu v roce 1984. Mezitím se ce 
lá rodina vrací zpět do Zámrsk, přesněji 
v roce 1973, kde si po odchodu tchána 
paní Hedviky postupně opravili rodinný 
domek. Paní Hedvika nade vše milovala 
svoji rodinu, byla takovou tou pověst 
nou kvočnou. Za své děti by doslova 
dýchala. Byla vzornou manželkou a co jí 
síly stačily všechny zahrnovala péčí a 
láskou. Velkou životní radostí pro ni 
byla vnoučata Lenka, Kateřina a Petr, a 
později také pravnoučata Daniel, Maty 
áš, Marek, Tea a Lukáš. Byla šťastná za 
každou chvíli s nimi, užívala si ráda dět 
ského smíchu. 

Odešla paní Hedvika Nováková 
Slovy básníka byla paní Hedvika 

skromná ve svém životě a velká ve své 
lásce a dobrotě. Nikdy nikomu neod 
mítla pomoc, v životě uměla vždy za 
hladit všechny ostré hrany. Nikdy ne 
reptala, nikdy si nestěžovala a z její tvá 
ře snad ani nemizel úsměv. Její oběta 
vost a pracovitost neznala mezí. Měla 
mnoho zálib. Krom šití, milovala příro 
du, zvláště květiny, práci na zahrádce, 
ráda luštila křížovky, četla. Její domé 
nou byly karetní hry, které tak ráda a 
často hrávala s rodinou. Ráda tančila, s 
manželem poslouchali lidovou hudbu. 
Každý rok vyhlížela vlaštovky, aby se s 
nimi na konci léta zase mohla rozloučit 
a těšit se až se zase vrátí, nosí přece do 
domu štěstí. Žádná sýkorka nikdy u 
Nováků na dvorku nestrádala. Paní 
Hedvika tolik myslela na všechny a 
všechno kolem, až často zapomínala 
sama na sebe. S věkem začaly postup 
ně přicházet neduhy, ubývalo sil a časté 
zlomeniny omezovaly paní Hedviku v 
pohybu. Pro tak činorodou a samostat 
nou ženu to nebylo nic jednoduchého, a 
přesto, všechna omezení přijala s po 
korou sobě vlastní. Zvláště, když se jí 
její láska a péče stonásobně vrátila od 
jejích nejbližších. Byla šťastná za kaž 
dou procházku na čerstvém vzduchu, 
vždy neskutečně ožila, za každé dobré 
slovo s kolemjdoucími a byla tolik 
vděčná, za péči své rodiny. Radovala se 
z každičkého okamžiku. Poslední dva 
roky ji nemoc upoutala na lůžko a ani 
tehdy neztratila svůj nezaměnitelný 
hřejivý úsměv. Srdce paní Hedviky 
utichlo smířené a plné lásky v neděli 12. 
listopadu 2023 ve večerních hodinách. 
Skončil tak nejenom krásný dlouhý ži 
vot, ale také neuvěřitelných 72 let man 
želského života. Tolik let pospolu kolem 
nás nikdo neprožil a zřejmě ani nepro 
žije, pan Antonín však na další výročí 
bude už jen s vděčností vzpomínat. 

Ráda bych zde také vyzdvihla obrov 
skou a nevídanou, láskyplnou péči ro 
diny. 

Největší srdečné díky však patří Vám, 
nejbližším. Spojili jste své síly a doká- 

zal i v dnešní době takřka nemožné. 
Vrátit tisíckrát mamince vše, co do Vás, 
kdy vložila. Takovou láskyplnou a obě 
tavou péči celé rodiny dostane jen málo 
kdo a patří Vám za to obrovské díky i od 
nás němých pozorovatelů. Díky Vám 
paní Hedvika prožila krásný podzim ži 
vota a věřte, že Vám byla neskonale 
vděčná a byla a je na Vás hrdá. Oběto 
vali jste to nejcennější, co člověk má, 
svůj čas. Když někomu darujeme svůj 
čas, darujeme mu kus svého života, 
který už nikdy nedostaneme zpět. Je to 
velký dar člověka člověku a velká vzác 
nost v tomto uspěchaném světě. 

Děkuji Vám paní Hedviko, také jmé 
nem nás sousedů a spoluobčanů ze 
Zámrsk, za každé dobré slovo, pomoc i 
úsměv. I Vy jste byla cenným střípkem 
mozaiky naší obce a patří Vám za to dík. 
A snad jednou na shledanou v lepších 
časech. 

Paní Hedviku jsme na její poslední 
cestě vyprovodili dne 17. listopadu 
2023 zádušní mší svatou v kapli sv. 
Václava a poté odevzdali do rodinného 
hrobu v Kelči. 

Zdeňka Hašová 
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V odavBečvě 
tento rok plynu 
la zase o něco 
rychleji než loni 
a my se ocitly na 

samém konci naší celoroční 
práce. Jaký tento rok byl, 
posuďte sami. 

Měsíc leden nám odstar 
tovala jako tradičně výroční 
valná hromada našich hasi 
čů, které se velmi rády a v 
hojném počtu účastníme. O 
zábavu v podobě výroční 
zprávy našeho Václava není 
nikdy nouze, je tím věhlasný 
široko daleko. Ve dnech 14. a 
15.1. naše členky podobě 
volební komise zastřešily 
volbu prezidenta republiky 
jak v prvním kole, tak ve stej 
né sestavě Peťa Perutková, 
Irča Vinklárková, Marcela 
Vozáková, Helča Vozáková, 
Lenka Kubešová, Kamča 
Pejchalová i v kole druhém, a 
to ve dnech 27. a 28.1.2023. 
Kdo nakonec volbu vyhrál, 
už všichni víme a naše děv 
čata se postarala jako vždy o 
hladký průběh. 

Únor bílý pole sílí. .. pátek 
3.2. zámrský kulturák po 
dlouhé době ožil zase tradič 
ním maškarním plesem pod 
naší a hasičskou taktovkou. 
Jdeme s dobou, a pravda 
děti nám velmi rychle od 
růstají, proto je třeba natáh 
nout i dospělé. Malí, velcí, 
všichni v maskách, rejdili po 
sále. Co naplat světoznámá 
držková polívka od Karla při 
táhla dospěláky znamenitě, a 
to nemluvíme o nabídce v 
místním baru. Vafle naší Ja 
ninky statečně konkurovaly 
chlapské pochoutce. V tomto 
měsíci o kulturu rozhodně 
nebyla nouze. Zavítalo k nám 
divadlo Ventyl, ale co bylo 
nejdůležitější? Přece oslava 

50. narozenin Vaška Vozáka, 
tam jsme opravdu nemohly 
chybět. Gratulantů bylo 
spoustu, ale o naší lambádě 
se mu musí zdát ještě dnes. 

Březen přišel coby dup, a 
jak rychle přišel, tak rychle 
odešel. Zážitky a práce však 
nechyběly ruku v ruce. O 
stěžejní akci se nám posta 
raly Lenka a Marci, které pod 
hlavičkou kulturní komise 
obce uspořádaly první jarní 
výstavu. To bychom, ale ne 
byly my, kdybychom nepři 
ložily ruku k dílu, co nám síly 
stačily. Výsledek byl krásný, 
velmi úspěšný a vrabci si o 
něm cvrlikali ještě hodně 
dlouho. Len i tleskáme za vý 
borný nápad. Naše členky 
Helča a Marci také zavítaly na 
výroční valnou hromadu 
spolku myslivců. Mezispol 
kové přátelství nám není 
rozhodně cizí a vážíme si jej. 

Dubnová velikonoční stez 
ka opět nechyběla v našem 
repertoáru a pro její velký 

úspěch u malých i velkých ji 
pořádáme moc rády. Nád 
herný kraslicovník vévodil 
pergole u kulturního domu, 
ověšený kraslicemi z rukou 
našich dětí. Tak akorát dlou 
há trasa, zastavení se za 
peklitými otázkami, které 
často potrápily i vševědoucí 
google, zvláště, když chyběl 
signál. Účastníky neodradila 
ani nepřízeň počasí. O to více 
byly ty špekáčky na konci 
cesty zasloužené. Velikonoce 
v Zámrskách byly jako vždy 
krásné. Hasiči na šmigrust 
ani jednu z nás nevynechali, 
a tak to vypadalo, že budeme 
celý rok zdravé jako řípy. Ani 
Den země nás nenechal 
chladnými, letos se nám po 
dařilo v houfu pod záštitou 
obce Zámrsky vyčistit okolí 
naší krásné vísky. To byste 
nevěřili, kolik nepořádku se 
všude válelo. Dobrá věc se 
však podařila, děti měly zá 
žitek v podobě probouzející 
ho se ježka i malého ptáčátka 

v hnízdě. Příroda je holt 
mocná čarodějka a její krásy 
od počítače a mobilu nikdo 
neocení. 

Květen se nesl v klidném 
duchu, pro změnu jsme byly 
k ruce hasičům při pořádání 
základního kola soutěže v 
hasičském sportu. 

V červnu jsme řádně osla 
vili s Kamčou Hovančíkem 
jeho krásné kulatiny na hřišti. 
Odolaly větru dešti a přišly 
přát, o scénku se tentokrát 
postarali jenom chlapi a vě 
říme, že už jim i odpustil. 
Protože nebyl čas ztrácet čas, 
prázdniny a s nimi náš pří 
vesnický tábor za dveřmi, 
postaraly se naše Ženy o šití 
odměn nebo chcete-li mas 
kotů, pro tento účel. To vše 
pod vedením naší hlavní 
švadlenky Irenky. 

Měsíc červenec je vždy ve 
znamení dětského dne a fot 
balového zápasu ženatí x 
Svodní. Ne jinak tomu bylo i 
letos. Pro děti bylo připrave 
no několik soutěží, které 
prověřily jejich sportovní 
dovednosti a snažit se mu 
seli opravdu všichni. Chůdy, 
švihadlo, slalom na koloběž 
kách, stříkání vodní pistolí na 
terč. No, na co si vzpomene 
te. Potrápilo nás neskutečné 
horko, ale Zámršťáky rozma 
ry počasí neodradí snad ni 
kdy. Nastal čas přívesnické 
ho tábora, pod záštitou Žen v 
akci, a to hlavně Marci, Lenky 
a vedoucích Kačky a Martina 
Vozákových, kteří si pro naše 
děti připravili týden plný zá 
žitků, zábavy a soutěží. Děti 
nám ty zážitky ani všechny 
nestihly říct, tolik toho proži 
ly. Úspěch čar a kouzel byl 
veliký. Už se docela těšíme, 
co na nás vymyslí příště. 

Pokračování na straně 17 
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Dokončení ze strany 16 
Srpen se nesl ve znamení 

končících prázdnin, a jak je 
ukončit jinak než stylově. 
Dlouho připravovaný výlet 
na centrálu hasičského zá 
chranného sboru Zlínského 
kraje, kde působí náš Franta 
se stal skutečností. Vše bylo 
do detailu naplánováno, 
účastníků přibývalo a ubý 
valo, až nastal čas vyrazit. 
26.8. sraz u hasičárny, spo 
lečné foto a hurá do Zlína. 
Samozřejmě jsme vyvezli 
ukázat i naše hasičské auto, 
však se máme čím pochlubit. 
Den to byl plný zajímavostí, 
povídání, vysvětlování, zá 
žitků a legrace. Moc Frantovi 
ještě jednou děkujeme, že 
nám tak důkladně ukázal své 
působiště. Celý výlet jsme 
zakončili zmrzlinou, byla vý 
borná, ale někteří přecenili 
své síly. Ona velká točená v 
půllitrovém kelímku to se jen 
tak nevidí. Takže až někdy 
zastavíte v Dobroticích, tak 
jen kočárkovou, ta je tak 
akorát. 

V září děti oplakaly nástup 
do školy, ale to nic nemění 
na tom, že víkendy můžeme 
trávit jakkoliv. Ve všech z nás 
dřímá turista a žádný vrchol 
nám není dost vysoký. Le 
tošní výšlap na Velký Javor 
ník se vydařil nad míru. Nád 
herné babí léto, sluníčko sví 
tilo a ta panoramata. Aktivní 
odpočinek si užili úplně 
všichni. Neminul nás ani tra 
diční úklid kaple, který již léta 
probíhá v naší režii. Po na 
šem zásahu 25.9. kaple zářila 
téměř jako nová. Na naši 
pout a oslavy 125 let hasičů 
je třeba se důkladně připra 
vit. Člověk však míní a osud 
mění. 

Stali jsme se svědky, jak 

během minuty se vše otočí 
směrem, který nikdo nečekal. 
Netřeba se o této tolik bolavé 
události rozepisovat. 27.9. se 
Zámrsky a všechny naše 
srdce otřásly v základech 
odchodem našeho Pavla. 
Vzniklo však neuvěřitelné 
spojení energie, které se jen 
tak nevidí, napnuli jsme 
všichni síly a drželi jeden 
druhého. Je však na místě 
tady Pavlovi poděkovat, za 
všechnu tu energii, práci, píli 
a elán se kterým nás v naší 
činnosti vždy neúnavně 
podporoval. Pavle, díky a 
neboj, nezapomeneme. 

Říjen sebou přinesl ještě 
krásnější podzim a bylo třeba 
tu naši káru rozjet dál. Lam 
piónový průvod naší obci 
prošel tentokrát 28.1 O., jak 
jinak catering byl v naší režii 
a o laskominy nebyla roz 
hodně nouze. Děti, také po 
těšila pohádka na závěr. 

Listopad jsme prožily v 
poklidu, navštívily divadelní 
představení v našem KD a 
všechny se těšily na šicí díl 
ničku naší Irenky. S oběta 
vostí sobě vlastní nás 26.11. 
v knihovně trpělivě učila šít 
kabelky. Nemusíme ani říkat, 

jak nádherné originální 
módní kousky vznikly. 

Než jsme se nadály, byl ta 
dy prosinec a s ním všechny 
ty předvánoční akce. Vše za 
čalo adventním koncertem 
Scholly AVE 25, po které 
hned následovalo rozsvěcení 
vánočního stromu. Takovou 
chumelenici, již léta nepa 
matujeme, ale nás snad 
opravdu neodradí nic. Stro 
mek zasypaný sněhem se i 
tak rozzářil, koncert se také i 
přes malou účast vydařil. 
Pojistky zklamaly jen jednou. 
Co víc si přát. Myslivecká 
poslední leč s tolik oblíbenou 
cimbálovkou nás pohltila v 
sobotu 10.12., akce byla vý 
borná a krásně jsme natré 
novaly hlasivky na naše ob 
líbené zpívání koled s Česko 
zpívá koledy, které připadlo 
letos na 13.12. To se to po 
tom punči a důkladném ro 
zezpívání pělo. Vánoční pro 
cházka 24.12. s malou tep 
lotní změnou, tam na sněhu 
a zpět na blátě, přilákala ma 
lé i velké, vyrazili i chromí:) a 
kočárky. A jsou tady Vánoce, 
ten kouzelný čas. Konec roku 
na spadnutí, a jak jinak 31.12. 
se scházíme letos už napo- 

sled na hřišti u fotbálku. 
Tento ročník ozvláštnil, kdo 
jiný než Karel a jeho výborné 
bramboráky. Rum tekl prou 
dem, chlapi a kluci cedili pot 
při vrcholných sportovních 
výkonech, a ta nálada. S blí 
žící se silvestrovskou pá rty v 
kulturáku čím dál tím víc roz 
verná, ale to ke konci roku 
neodmyslitelně patří. 

Roku 2023 odzvonilo, ně 
kteří si oddechli, že skončil, 
ale smutkem rozhodně netr 
pěl nikdo. Máme před sebou 
přece další nepopsané listy 
toho nového. Jako každý rok 
si říkáme, kolik jsme toho za 
se stihly a až se to nezdá, ne 
ní toho zrovna málo. Opět 
pilné jako včelky. 

Milé ženy, děkujeme Vám 
za ten plodný 9. rok naší 
existence, děkujeme za Váš 
čas, elán, nápady, energii i 
chuť se do všeho vrhnout, i 
přesto, že máme rodiny, 
práci a své zájmy. Náš spolek 
se snad nikdy nezastaví a je 
to jen díky Vám všem. V 
březnu 2014 jsme začaly od 
nuly a stal se z nás neod 
myslitelný parťák všech za 
vedených spolků i obce. 

Všechno, co děláme, dělá 
me pro druhé, s láskou, od 
vahou a je to vidět. Děvčata, 
přejeme nám všem hlavně 
hodně zdraví, energie, dobré 
nálady a dobrých nápadů, at 
se nám daří ve všem, na co 
sáhneme, jak ve spolku, tak v 
soukromí. Děkujeme všem 
našim podporovatelům, 
zvláště naším rodinám, které 
to s námi nemají lehké, obci 
Zámrsky, hasičům a mysliv 
cům, ale také Vám všem 
spoluobčanům. Díky za Vaši 
přízeň a těšíme se na další 
setkávání. 

Zdenča a Helča 
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